
Megéri az Android fejlesztés?
Sziasztok!

A véleményetekre lennék kíváncsi, szerintetek megéri belefektetni a pénzt magába a telefonba (dev phone), illetve belefektetni az energiát magába a 
platformba? Hamarosan több gyártónak is megjelenik erre a paltformra épül telefonja, így szerintem nemsokára meg fog nni a piaca az egésznek. Persze 
tudom, ha van az embernek egy jó ötlete, akkor megéri, de mi van ha az még várat magára? :) Kisebb próbálkozások is visszahozhatják a belefektetett 
pénzt? Mi a véleményetek?
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